
园林景观 古建 风景石 山水喷泉

产品名称 园林景观 古建 风景石 山水喷泉

公司名称 青岛曙光石材有限公司

价格 600.00/吨

规格参数 产地:莱西
比重:2.7（g/cm3）
抗压强度:2600（mpa）

公司地址 山东省青岛市莱西市烟青一级路1289号

联系电话 0532-66891919 13047412779

产品详情

about us manufacturer & quarry owner of china sandstone (some breeds), granite, limestone, travertine, pebble.
professional fabricator of stone carving, tiles, architectural element and garden ornament carving.tsingtao sg stone co.,
ltdwas found in 1995, our company is located in qingdao (tsingtao) city of shandong province china. as the leading
stone manufacturer & exporter, our business scope have been relate to stone production and quarry exploitation. we
are dedicating to offer the high quality stone product all over the world.available stone species: sandstone, granite,
limestone, marble, basalt, travertine, slate, cobble, pebble, onyx etcour main products are sandstone tile, china
sandstone, pavers, door surrounding, window frames, yellow sandstone, green sandstone, purple sandstone, red
sandstone, sandstone flagstone and paving stones. we can also provide granite carving, granite paving, granite kerb,
granite tile, granite curbstone, granite ball and blue limestone tiles,marble carving, marble fireplace, marble sculpture,
and marble fountain and granite columns.we own some sandstone, limestone quarries, so the resource is abundant
and cost is competitive. our factory is located in qingdao city, a very important port for exportation. we have
experienced carvers and advanced facilities. we have a high level (qc) quality control system. all of those factors
guarantee the first grade quality for our customers.for getting the latest free catalogue please contact our sales
department .welcome to visit our factory and quarries in qingdao shandong chinasg shi (president & owner)tsingtao
sg stone co.,ltdtel no.: 86-532-85001538         13969873222fax no.: 86-532-66891158

 

 

 

 

 

工艺雕刻系列：大型人物（伟人）雕塑、广场雕塑、西方汉白玉雕塑以及各类石灯、动物、鸟居等产品



。

室内外装饰系列：内外墙装饰及地面铺装板材，异型压线、台板及蘑菇石、剁斧石、机刨石、火烧板、
砂岩、板岩、文化石等。

建筑工程系列：桥梁、广场等工程专用型材、自然石、块石等。

园林工程系列：各种喷泉、假山石、石桌石凳及路沿石等。

墓地工程系列：各种高中低档中式、日式、欧式墓碑及基地配套石材。

生产生活系列：各种石盘、石碗、蒜臼、石磨及洗盆等。

"园林景观 古建 风景石 山水喷泉"的产地为莱西，规格是5000（mm），比重为2.7（g/cm3），抗压强度是
2600（MPa），抗弯强度为2600（MPa），表观密度是0.027（kg/m3），堆积密度为0.027（kg/m3），含
泥量是13（%），泥块含量为13（%），含水率是7（%），坚固性指标为87（%）
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